
 

 

Identificació de la sessió 

Acta núm. 2/2014 
Caràcter: Ordinària 
Data: 16 de juny de 2014 
Horari: 19’00 a 20’25 hores. 
Lloc: Edifici Gerència d’Urbanisme, 3a planta. 
 
 
Assistents 

Joan Pau Reus Frontera (president) 
Jeroni Morell (Associació San Nicolau) 
Margarita Ques (Associació San Nicolau) 
Amalia Santos ( Sa Calatrava-Monti-Sion, Santa Clara) 
Pedrona Serra (Associació Porta Santa Margalida) 
Francina Flexas (Puig de Sant Pere) 
Lourdes Lorenzo de la Cruz (auxiliar administrativa Districte Centre) 
Francisca Marcús Alemany (secretaria). 
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació acta anterior. 
2. Informe presidència. 
Precs i preguntes. 
 
Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Aprovació de les actes anteriors. 

S’aprova l’acta de la sessió de dia 17 de març de 2014. 
 
2. Informe Presidència. 

 
El Sr. Reus dóna la  paraula a la Sra. Flexes, on parla de l’ocupació de la via pública i de 
l’ACIRE, al seu entorn. En relació a l’ocupació de la via pública, comenta que la nova 
ordenança ja no  determina el número de taules i cadires, sinó fos a la Llontja això vol 
dir més desastres. Ara és per metres quadrats i s’ha d’exhibir la placa, la qual no hi és. 
Igualment passa a la Plaça del  Mercat on tampoc s’exhibeix res, ni marques ni placa.  
El Sr. Reus diu que es pot delimitar la zona, a la plaça del Mercat no tenien autorització 
per ocupació. El seu desig es que es mostrin les plaques. 
Parla el Sr. Morell dient que no ha vist mai cap placa i la Sra. Santos, comenta que la 
seva impressió és que ens prenen el pel. 
Continua la Sra. Flexes que varen anar a la policia, no es pot controlar fins que arribin, 
perquè l¡enviament es fa des de l’Ajuntament i la contestació va ser, que no la tenien 
perquè no la havien rebuda. El Sr. Morell, diu que quan van allà a veure si tenen la 
placa, els comenten que la culpa és de l’Ajuntament, de Govern Interior. Creu que es 



 

resisteixen a exhibir la placa i el que s’hauria de fer és no renovar la llicència. Estan 
pitjor que no abans. 
El Sr. Reus, diu que es demanaran les fitxes de les plaques. El Sr. Morell considera que 
la policia té una permissivitat absoluta. El Sr. Reus contesta que Govern Interior només 
pot actuar quan hi ha multes, i que convocarà una reunió amb el regidor de la policia. 
La Sra. Flexes diu que la pizzeria “Miquelangelo” no té les pintades de l’ocupació i que 
fins i tot creuen que no té la llicència d’activitat. També diu que hi ha bars que posen al 
carrer, damunt l’acera, barrals, una manera de fer vida al carrer com si fos una barra. 
El Sr. Reus, diu que si no tenen aquesta microocupació les han de retirar.  
Respecte a l’ACIRE, diu que hi ha molts de cotxes que passen i que les hi agradaria un 
poc d’intermediació. Hi ha moltes motos que ocupen el lloc d’un cotxe i els agradaria 
que es retirassin  les motos. 
Respecte al Mercat nocturn i events al Parc de la Mar, comenta que es posa música a 
un excés de volum i les cases tremolen, les ubicades al carrer Antoni Maura. 
Contesta el Sr. Reus, que les activitats que abans es feien al Passeig del Born, ara es 
realitzen al Parc de la Mar i referent al mercat nocturn del Passeig Sagrera, hi ha més 
control. Tots el que exposen són mestres artesans que  produeixen a l’hivern per 
després vendre a l’estiu. 
La Sra. Santos, parla de la festa de San Canut, troba que es concentren massa 
persones, que ningú les hi ha demanat l’opinió, consideren que no és la zona adient 
per aquestes coses i proposen que es facin a un altre lloc, com podria ser al costat del 
Parc de la Mar.  
Demana que és el que succeeix amb el bar que hi ha al carrer Pont i Vich, que sembla 
que no té llicència de bar. Al igual amb la Xinfoneria, que té llicència per galeria d’art, i 
allà es reuneixen persones que estan al mig del carrer i molesten als veïns. Continua 
dient que el Parc de la Mar, sembla que és una platja. També comenta que hi ha 
moltes obres en marxa, ara que comença l’estiu, i sembla que el salador de la zona es 
troba de baixa. Igualment referent a l’ocupació de la via pública, sembla que hi ha bars 
que no tenen llicencia i que no es pinta fins on poden ocupar. Demana a la Plaça Santa 
Fe quans de metres poden tenir d’ocupació de via pública, a veure si depèn de la 
façana. I per acabar diu que els ciutadans es queixen i que volen que es compleixin les 
ordenances. 
El Sr. Reu, li contesta que es farà una reunió amb el regidor de la Policia per saber si és 
tenen les llicències oportunes, i respecte a l’ordenança pública, es mirarà i es 
demanarà a Govern Interior. 
El Sr. Morell, diu que els cotxes han recuperat els aparcaments a la plaça del Mercat i 
que estan molts satisfets i que el no s’ha fet, ha estat compartir motos/cotxes. El fet de 
ser una zona ACIRE fa que hi hagi molts de càrregues/descàrregues  i el que està situat 
davant el Tribunal de Justícia es troba buit, si es pogués recuperar, ajudaria molt. El 
que hi ha davant el Parlament, al ser de les 8 a les 16 hores, ajuda. Referent a les 
pedres de l’adoquinat, s’ha arreglat el més gros, no tot, per la qual cosa, falta acabar 
aquesta feina. Es vol protegir el monument, ja que la base serveix per berenar i la 
restauració es que va fer gràcies a la l’Associació de Sant Jaume, està molt deteriorat. 
Contesta el Sr. Reus, que ara per ara no es pot fer, per manca de pressupost, al ser 
molt alt. 



 

La Sra. Santos manifesta que a la Plaça Llorenç Bisbal, les branques dels arbres cauen i 
podrien fer mal a les persones. El Sr. Reus demanarà un informe. 
Respecte a l’ocupació de la via pública i els renous, el Sr. Morell comenta que es fan 
obres il·legals, que els únics que tenen llicència és el bar Asiàtica que té taules i cadires 
davant el Chec Point i considera que s’extralimita, al estar aquet tancat, i demana 
quines obres es fan. L’ocupació de la via pública no és correcta, perquè hi posen a part 
de taules i cadires plantes, que fa que s’extralimitin amb la seva ocupació, creuen que 
la senyalització no s’ajusta a la normativa. El bar Asiático, ocupa fins davant Sa Nostra, 
es creu que això no és possible. I el Chec Point no exhibeix la llicència i així 
successivament amb quasi tots els establiments que es toben en aquest entorn, hi ha 
les pintades fetes, però poc a poc, ocupen més del que poden ocupar. Hi ha certs bars 
que no es retiren les taules i cadires, deixant-les al carrers. Tot això acaba per haver-hi 
molt de renou, i encara molt més ara que ve l’estiu. És un gran descontrol i no  hi ha 
una vigilància per part de la policia. 
 
PRECS I PREGUNTES.-  No n’hi va haver 
 
I sense més assumpte a tractar, s’aixeca la sessió, de la qual com a secretaria estenc 
aquesta acta. 


